



MEDIA ADVISORY

***Presentation of Letter of Credence of H.E. KAWAMURA Yasuhisa, Ambassador
Extraordinary and Plenipotentiary of Japan
December 19th 2019***

OTTAWA, ON – The Ambassador of Japan to Canada, His Excellency KAWAMURA Yasuhisa presented his letter of credence to Her Excellency the Right Honourable Julie Payette, Governor General of Canada, during a ceremony at Rideau Hall on Wednesday December 18, 2019.

Following the ceremony, Ambassador Kawamura had a brief private meeting with Her Excellency the Governor General of Canada, during which he expressed his willingness to further enhance the cordial relationship between Japan and Canada in the global arena, including the Asia-Pacific region. They also discussed Princess Takamado’s visit to Canada last August, the Tokyo Olympic and Paralympic games next year and further cooperation between Japan and Canada in science, technology and space.

Ambassador Kawamura arrived in Canada to assume his duties on November 19, 2019. He was previously Ambassador Extraordinary and Plenipotentiary, Deputy Representative of Japan to the United Nations.

For further information, please contact the Embassy of Japan in Ottawa:

- **Phone:** (613) 241-8541
- **Email:** infocul@ot.mofa.go.jp



Ambassador Kawamura and H.E. the Rt. Hon. Julie Payette
(Photo credit: Rideau Hall)



AVIS AUX MÉDIAS

*Présentation de la lettre de créance de S.E. KAWAMURA Yasuhisa,
ambassadeur extraordinaire et plénipotentiaire du Japon
19 décembre 2019*

OTTAWA, ON – L’ambassadeur du Japon au Canada, Son Excellence KAWAMURA Yasuhisa a présenté sa lettre de créance à Son Excellence la très honorable Julie Payette, gouverneure générale du Canada, lors d’une cérémonie à Rideau Hall le mercredi 18 décembre 2019.

Après la cérémonie, l’ambassadeur Kawamura a eu une brève réunion privée avec Son Excellence la gouverneure générale du Canada, au cours de laquelle il a exprimé sa volonté de renforcer les relations cordiales entre le Japon et le Canada sur la scène mondiale, y compris dans la région Asie-Pacifique. Ils ont également discuté de la visite de la Princesse Takamado au Canada en août dernier, les Jeux olympiques et paralympiques de Tokyo l’année prochaine et la poursuite de la coopération entre le Japon et le Canada dans le domaine des sciences, de la technologie et de l’espace.

L’ambassadeur Kawamura est arrivé au Canada pour prendre ses fonctions le 19 novembre 2019. Il était auparavant ambassadeur extraordinaire et plénipotentiaire, représentant adjoint du Japon auprès des Nations unies.

Pour plus d’informations, veuillez contacter l’ambassade du Japon à Ottawa :

- **Téléphone:** (613) 241-8541
- **Courriel:** infocul@ot.mofa.go.jp



L’ambassadeur Kawamura et S.E. la très hon. Julie Payette (Crédit photo: Rideau Hall)